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Az Aquincum-Mocsáros Közhasznú Egyesület
a kulturált, tiszta és biztonságos lakóhely megteremtéséért dolgozik.

Vegyen részt Ön is ebben a munkában!

Óbuda-Békásmegyer Önkormányzata
Iványi András
fõosztályvezetõ
részére

Tisztelt Fõosztályvezetõ Úr!

Az Aquincum-Mocsáros Egyesület 2008 õszén/telén felmérést végzett a Mocsáros-dûlõn lakók körében az 
erõszakos, nagy sebességû átmenõ forgalom szabályozásának lehetõségét illetõen. 
A Megyeri híd megnyitásával a forgalom mennyisége némileg csökkent, de a kifogások jelentõs részét kitevõ 
gyorshajtás továbbra és változatlanul veszélyforrást jelent.
Elsõsorban a Rozália utcai lakosoktól a felmérésre kb. 100 észrevétel érkezett, amelyek alapján a következõ 
javaslattal élünk:
általános vélemény, hogy a Rozália utca átmenõ forgalmát csillapítani kell

• táblával jelölt csillapított övezeti zónává nyilvánítást tartjuk célszerûnek
• gyalogátkelõhelyek kialakítását szorgalmazzuk a Rozália utcán az útkeresztezõdésekben, 

fõképpen a HÉV megállókhoz való eljutás biztonságossá tétele érdekében (Ringató utcánál, Prés 
utcánál), figyelembe véve, hogy a Rozália utcán csak a páros oldalon van járdahasználati 
lehetõség (ott, ahol parkoló autók nem akadályozzák).

• Abban a kérdésben, hogy fekvõrendõrök kialakítása szükséges-e, megoszlanak a vélemények. 
Általános vélemény, hogy a Botond utcában kiképzett forgalomlassító megoldás, az éles, csúcsos, 
bazaltköves fekvõrendõrök kialakítását ellenezzük, de elképzelhetõnek tartjuk a Határ úti típusú 
megoldás alkalmazását.

• A második pontban vázolt gyalogátkelõhelyek elhelyezése egybeköthetõ lenne a fekvõrendõrök 
telepítésével oly módon, hogy széles, feltûnõ színû, az út síkjából laposan kiemelkedõ 
fekvõrendõrök egyben felfestett gyalogátkelõhelyként funkcionálnának.

Kérjük Önt, hogy alapos mérlegelés után a szakmailag leginkább megfelelõ és biztonságos megoldást minél 
hamarabb valósítsák meg! Kérjük továbbá, hogy a döntés véglegesítése elõtt egyesületünket tájékoztassák a 
tervekrõl. A lakók sokféle megoldási javaslatát megõrizzük, szükség esetén készek vagyunk azokat az Önök 
rendelkezésére bocsátani.
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